
 
Proposition angående sänkning av medlemsavgift för stödmedlemmar 

För behandling vid årsmöte 2024-03-24 

 

Bakgrund 

Jitex BK har under senare år inte lyckats locka mer än en handful personer att bli 
stödmedlemmar. Skälen är flera, men en aspekt som kan förhindra rekryteringen är att 
medlemsavgiften ligger på samma nivå som för våra aktiva, vilket kan vara svårt att motivera. 
Rent ekonomiskt kan det också vara en utmaning inte minst för familjer där en eller flera redan 
är medlemmar som aktiva. 

För att öka möljligheterna till att få in fler stödmedlemmar i föreningen föreslås att från och 
med 2025 sänks årsavgiften för stödmedlemmar till hälften av reguljär medlemsavgift. Med 
nuvarande avgiftsnivå skulle det det innebära en sänkning från 500 kr till 250 kr i årsavgift för 
en stödmedlem. 

 

Yrkande 

Styrelsen föreslår Att: 

- Årsavgift för stödmedlem från och med 2025-01-01 bestäms till hälften av den reguljära 
medlemsavgift som beslutats av föreningen för varje år. 

 

 

Styrelsen, 2024-02-27  


